			兹	百命吕□	佃狚째家	轉讓申請表(範例)		
						. 特議中頃夜(配別) ansfer Application Form		
申請人	資料 Applying	Member's Details (請以正楷填寫 Pleas	se write in	block lette	rs)		
會員卡號 Card No.		AB0000000		電話 Ph	one	886-3-123-4567		
姓名 Name		陳筱玲	傳		ax	886-2-2345-6799		
《A》	受讓名單申請	Award Transfer G	roup					
2.每位3.30分割 4.每位3.30分割 4.每一次 4.90分割 5.00分割 6.自 20	受讓人必須為華 受讓人須附轉讓 以茲核對)。 受讓人名額於每 人須經本公司宗 始可接受酬賓轉 08 年 9 月 1 日起	夏會員·非會員請 人護照影本(申請 <i>)</i> 曆年可更換一次。 品成電腦資料建立 讓。	次或分多次完成設立。 先完成入會手續。 人簽名需與持照人簽名 後·方為有效之受讓 文之受讓人名單時·需 頁之轉讓。	one 2. The 3. Plea with 4. Eacl cale 5. The syst	time or sep nominated ase attach their own s h nominee andar year. nominees em.	parately. individuals must be DFP members this form with your photocopy (Th signature on the copy The signatur of the "Award Transfer Group" are eligible for award transfer on	duals to be the "Award Transfer Group" nominees at s. e applicants must provide a photocopy of passport e should be identical with member's signature) once registered may be replaced once in every ly when the registration is completed on computer nees that have been previously registered for award 30 days before proceeding to the award transfer.	
編號 No.	受讓人英文姓名 Nominee's Name		會員卡號 Card No.	請勾選 新增 Add	E Select 删除 Delete	電子郵件信箱 E-mail Address	處理情形(公務用欄位) Handling Status (For official use only)	
1	CHEN/HS	SIAOFANG	AB0000001	v		template-hsiaofang@gamil.com		
2	CHEN/HS	SIAOCHIH	AB0000002		v	template-hsiaochih@gamil.com		
3								
4								
5								
6								
《B 》 Ⅰ	酬賓獎項轉讓®	申請 Award Trans	fer					
認帳/ 2.請於 3.完成 4.核退 5.已轉	与內有足額哩程 本公司正常上班 轉譲後本公司將 號碼效期一年・ 還哩程。	。 時間內辦理轉讓手 提供核獎號碼,以 到期後將自動失交 請取消時·需有受		account 2.Please docume 3.The Aw 4."Award the tra accepte	attach this ent is accept vard Transfel Number" wi nsfer is app ed.	form with your passport or ID copy witable. r request can only be accepted during of the provided with a validity of one yet proved. Request for extensions or m	and make sure that you have sufficient mileage in your th signature. For walk-in member, official identity-proofing office hour. ar for upgrade award booking or free ticket issuance after illeage refund for an expired transfer award will not be	

- 6. 申請轉讓須附轉讓人護照影本(申請人簽名需與持照人簽名相) 符以茲核對)。
- 人工處理酬賓獎項轉讓/取消,將收取定額 3,000 哩手續費。請 先確認帳戶內已具備轉讓及換獎所需的有效哩程。
- 8. 本人同意隨附申請單上之本人個人資料僅供中華航空作為申 請華夏會員哩程酬賓轉讓之目的使用。中華航空保證未經您的同意,將不會將您的個人資料揭露於本服務或交易無關之 之合理且技術上可行的措施,以確保個人資料不被回復或複
- transferred award, the Nominee's signature together with the nominee and nominees photoc passport must be provided.
- 6.To apply an award transfer, the applicants must provide a photocopy of passport with their own signature on the copy. The signature should be identical with member's signature.
- .A service charge of 3,000 mileage on transferred award will be collected for each award transfer/cancellation. Please ensure that you have sufficient mileage in your account.
- 8.I hereby agree that my personal data contained in the attached application form may be processed and used by China Airlines, Ltd. for the sole purpose of Dynasty Flyer Award Transfer Application. China Airlines promise that we will not reveal your personal information to any third parties not related to this service or transaction without your consent. In order to satisfy the purpose of collecting information, and China Airlines' legal and commercial purposes or related laws, China Airlines will continue to keep your customer information for the necessary time. When destroying customer data, we will adopt commercially reasonable and technically feasible measures in accordance

CI1234567

with relevant raws to ensure that the personal data cannot be returned or cannot be reproduced.											
受讓人英文姓名 Nominee's Name	會員卡號 Card No.	請勾選 Sele 轉讓 取沒 Transfer Can	尚 Award	換獎哩程 Required Mileage	艙等 Class	受讓人簽名(取消用) Nominee's Signature (For cancellation use)					
CHEN/HSIAOWEN	AB0000003	V	URI	15000	-	請簽名					
公務用欄位 處理情形 For official use only Handling Status						效期 Validity					

本人同意遵守中華航空公司「華夏哩程酬賓計劃」之各項相關規定。

I agree and abide by the related Rules and Regulations as detailed by China Airlines and its Dynasty Flyer Program.

會員簽名 Member's Signature 申請日期 Applying Date 2019/09/09 請簽名

12歲以下(歐盟成員國為16歲以下)會員需獲得監護人簽名同意·且監護人必須與該會員電腦登錄資料相同。The application from a member below 12 years (EU applicants under 16 years old)old needs the Guardian's approval and the guardian must be the same one as listed on this member's profile.

監護人簽名 Guardian's Signature 監護人會員卡號 Guardian's Card No.

請簽名 公務用欄位 承辦人簽名 處理日期 For official use only Process Date Agent's Signature

有關換獎代號、哩程標準、處理情形說明等請參考官網。(如有更改恕不另行通知)。

Please refer to our offical website for Award Code & Mileage Level and Handling Status description (subject to change without notice).

表單編號: F-SF035 版本:AD